
El PSC d«Olot vol que s«estudi�n les despeses en llar d«infants

Reclama que es garanteixi l'escolaritzaci� dels f ills de les fam�lies m�s

desafavorides

OLOT | X.VALERI

L'aplicaci� de la retallada a les escoles de nadons p�bliques d'Olot ha tingut resposta del grup municipal del

PSC, a l'oposici�. Jaume  Mir, el por taveu socialista, ha  proposat que l'Ajuntament faci un estudi de despeses

abans de prendre cap decisi�. Mir va reclamar l'estudi en el decurs d'una entrevista a R�dio Olot. "Probablement

es pot abaixar el cost sense una reducci� del servei", va dir. Mir va pecisar que "no podem parlar de reduir en 8

educadores les llars perqu� aix� seria deixar el servei en unes condicions poc adequades per als nens

d'aquestes edats".

A m�s d'un estudi de despeses, la proposta del PSC  �s que l'Ajuntament incrementi l'apor taci� o que garanteixi

que les fam�lies amb pocs recursos puguin accedir al servei a trav�s d'un sistema p�blic de beques.

L'equip de govern de l'Ajuntament  d'Olot, ara, est� a punt de fer p�blic com afrontar� la retallada. En un principi

el regidor de Cultura, Josep Berga (CiU), en una de les seves darreres compareixences va avan�ar que el

repar timent de la despesa en el manteniment de les escoles infantils no ser� un 50% pares, 25% Ajuntament i un

25%.

Per la seva par t, l'alcalde d'Olot Josep Maria Corominas va explicar la situaci�: "Vam rebre un comunicat del

Depar tament d'Ensenyament de la Generalitat que deia per q�estions pressupost�ries en comptes de pagar

1.800 euros any per alumne, en pagarien 1.600".

Repercutir en els pares

El decalatge de 200 euros per alumne, segons Josep Maria Corominas, "te�ricament  hauria de repercutir  en els

pares". A par tir d'aquesta situaci� l'Ajuntament d'Olot estudia mesures de car�cter econ�mic i administratiu.

Dins les mesures econ�miques va dir que  l'Ajuntament intentar� no apujar els servei obligatoris. En canvi va

considerar apujar les hores de servei situades fora de l'horari of icial i extraescolars.

Tamb� va apuntar mesures per millorar l'ef ic�cia del servei d'escola bressol. "Ens plantegem si �s necessari que

cadascuna de les llars d'infants municipals tingui una directora", va dir. Aix� va considerar la possibilitat d'unif icar

la direcci� de les 4 llars d'infants municipals en una sola persona.

L'alcalde tamb� va parlar de millorar el servei de menjador. Va recordar que els preus de les places es molt baix i

que el model d'escoles municipals �s d'origen socialista i insostenible.
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